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Zápis ze 4. zasedání Komise pro sportovní centrum Na Chobotě RMČ Praha 17, 
 

které se uskutečnilo 20. 2. 2017 v zasedací místnosti Úřadu městské části Praha 17, 
Žalanského 291/12b, Praha 6 - Řepy 

 

Přítomni: 

Jaroslav Bíro  

Mgr. Jitka Synková 

Miroslav Bartoš 

Petr Stloukal 

Jiří Masopust 

Ing. Pavel Vlach 

Jaroslav Honzík 

Mgr. Václav Soukup 

René Podrázský 

Tomáš Linhart 

Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise 

Přizváni: 

zástupce firmy SIAL, která zpracovala PD projektu -  Ing. arch. Buček   

vedoucí OÚRI Ing. Alois Podaný  

Program: 

Schválení navrhovaných změn budoucího provozovatele sportovního centra Na Chobotě  

 

Průběh jednání: 

Komise se zaměřila na posouzení přijatelnosti změn navrhovaných budoucím provozovatelem. Tyto 

změny byly posouzeny z pohledu možnosti jejich technické realizace a také byla rámcově vyčíslena 

jejich hodnota. 

p. Synková před zahájením diskuse na toto téma konstatovala, že změny lze doporučit i když ne v plném 

rozsahu. Otázkou zůstává, kdo je bude financovat. Vzhledem k tomu, že investice je naše, asi bychom 

měli investovat i do této část a firma by nám náklad splácela ve zvýšeném nájmu. Vyčlenění nákladů 

pouze na změny mi nepřipadá reálné. 

p. Bíro – raději bych viděl platbu investice firmou než vracení po částech v podobě nájmu, pokud to 

není právní problém 

p. Synková – návrh na financování změn ve venkovním prostoru je nastaven v principu - firma je zaplatí 

a bude jí snížen nájem 

p. Masopust – ano, protože jsme možnost úprav otevřeli ve VŘ 

p. Bartoš – při minulém jednání jsme ale možnost „odbydlení“ navrhli my, ne firma, která nabízela 

uhrazení nákladů 

p. Bíro – i tato varianta je pro nás zajímavá 

p. Bartoš – chtěl bych se ještě zeptat, proč nikdo neupozornil na vznik bazénu v Psychosomatickém 

centru? Bude tak duplicitní. 

p. Synková – bazén v Psychosomatickém centru je malý, určený pro práci s malými skupinami a to 

například pro děti se spec. potřebami . 

p. Stloukal – pokud jsou schopni zainventovat náklady na úpravy ve výši cca 5 mil., měli bychom 

akceptovat 
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Ing. Arch. Buček pak prezentoval jednotlivé body, ke kterým se vyjádřila komise: 

I. Sportovní hala 

Druhá recepce ve sportovní hale -  účelem je, aby klienti měli přímý vstup do sportovní haly a byl 

kontrolovatelný      ANO 

Nafukovací  hala – pokud bude zachována orientace kurtů, lze připustit i snížení počtu, nafukovací haly 

jsou různých rozměrů a daly by se určitě přizpůsobit i počtu navrženému, aby nedošlo ke snížení jen 

kvůli venkovním bazénkům.     K DOTAZU 

Propojovací tunel k nafukovací hale není technicky realizovatelný, křížil by zásobovací komunikaci  

        NE 

II. Wellness hotel 

Recepce - přesun centrální recepce včetně baru do prostoru recepce – občerstvení, oddělující 

protipožární stěna, přímý průchod do restaurace i bazénu, podávací okénko       ANO 

Šatna – zrušení oddělení mužů a žen, zvětšení kapacity užitím skříněk nad sebou, shoz na prádlo, 

přidání dvou sprch do každé sprchové místnosti, přetočení kruhového schodiště se vstupem do bazénu. 

Rozdělení klientů, kteří budou chtít vstoupit do bazénu nebo wellness zajišťují zakoupené čipy. 

        ANO 

Vnitřní bazén – posun dětského bazénu a zvýšení základní hloubky na 1,10 – 1,20 m ANO 

Navržena také změna atrakcí v dětské i víceúčelové části bazénu, což mění původní záměr. Firma by 

měla návrh specifikovat.     K DOTAZU 

Fitness – nový vstup do recepce, zároveň gastro bar, propojení šaten do stávajícího sálu, nové umístění 

fitness sálu, propojení kruhovým schodištěm. Je poměrně projektově složité, ale lze realizovat 

        ANO 

Wellness – nový výstup z kruhového schodiště, recepce zároveň výdej prádla a gastro bar, propojení 

se zásobováním prádlem, šatna zaměstnanců místo šatny wellness   ANO 

Hotel – zvýšení standartu ubytování se týká v podstatě designového vybavení a komfortu hostů, 

protože další podpora vyšších kritérií (welness, fitness, bazén) je součástí objektu. 

Střecha – zvětšení zatížení     NE 

Odhadované náklady na změny celkem 4 550 tis. Kč bez DPH 

 

p. Podaný – jak velká bude změna ve venkovním prostředí? Je nutné včas vědět, jaké budou nároky na 

příkon elektřiny, aby byly odpovídající parametry. 

p. Buček – ano máte pravdu, toto bude nutné doplnit. 

 

Další část diskuse se vrátila ke způsobu financování změn. Členové komise se v závěru shodli: 

Návrhy na způsob financování budou konzultovány s právníkem. 

 

Protože zůstaly ještě některé body nejasné, shodli se členové komise na dalším jednání ve čtvrtek 

 23. 2. 2017 v 16.00 opět v zasedací místnosti ÚMČ Praha 17. 

Starostka Jitka Synková zajistila na toto jednání účast zástupce firmy INFINIT a navrhla účast členů 

komise pro otevírání obálek ve VŘ na provozovatele SC Na Chobotě, s čímž všichni souhlasili. 

Předseda Jaroslav Bíro poděkoval přítomným za účast, rozloučil se a ukončil jednání komise. 

 

Praha 20. 2. 2017        Zapsala: Zemanová 

Schválil: předseda komise Jaroslav Bíro 

 

 

Ověřila: Mgr. Jitka Synková 


